
het zou erg jammer zijn als onze hobby wordt verboden 
het fpv vliegen op een daar voor aangewezen model vliegveld zou gewoon mogelijk moeten zijn 
dat het buiten de daarvoor aan gewezen velden niet meer mag kan ik begrijpen maar op een club waar 
iedereen een brevet heeft en heel goed weet waar hij mee bezig is moet dit toch mogelijk blijven 
voor zover ik weet zijn er met fpv vliegen op modelclubs geen ongelukken gebeurd 
even als de vlieghoogte buiten de modelvliegvelden naar 50 meter 
dan is vliegen met bv een hellig zweven al niet meer mogelijk en met een watervliegtuig evenzo 

met vriendelijke groet jeroen van dooren


